
紅字表示27或28座小巴，其他則為60或65座大巴
27-seat or 28-seat buses are marked in red, while the remaining buses are 60-seat or 65-seat.

所有路線時間僅供參考，實際可能因交通情況而有所調整
Shuttle bus service schedules may change without prior notice due to actual traffic conditions.

本服務僅限持有有效穿梭巴士通行證之「啟匯」租戶員工使用；登車前必須出示通行證，否則本中心職員有權拒絕登車。
The shuttle bus service is strictly for staff of Harbourside HQ tenants who present the valid shuttle bus pass. 
Boarding may be denied if the bus pass is not presented prior to boarding.

遺失或損壞需繳付港幣100元行政費以補領新證
Lost or damaged passes require HK$100 replacement fee.

星期一至五 Monday - Friday 星期六 Saturday

07:45 - 09:30 (以循環班次行走Circular trips) 07:35

10:00 10:30 08:05 08:35

11:00 11:30 09:05

12:00 12:15 12:30 12:45 12:05 12:35

13:00 13:15 13:30 13:45 13:05 13:35

14:00 14:30 14:05

15:00 15:30

16:00 16:30

17:00 17:20 17:30 17:40 17:50 17:55

18:00 18:05 18:10 18:15 18:20 18:25

18:30 18:35 18:40 18:45 18:55

19:05 19:15 19:30

20:00 20:30

21:00

星期一至五 Monday - Friday 星期六 Saturday

07:30 07:50 07:50

08:10 08:20 08:30 08:35 08:40 08:45 08:50 08:55 08:20 08:50

09:00 09:05 09:10 09:15 09:20 09:30 09:45 09:20

10:15 10:45 12:20 12:50

11:15 11:45 13:20 13:50

12:15 12:30 12:45

13:00 13:15 13:30 13:45

14:00 14:15 14:45

15:15 15:45

16:15 16:45

17:10

17:30 - 19:00 (以循環班次行走Circular trips)

19:15 19:45

20:15 20:45

牛頭角 NGAU TAU KOK
牛頭角站 Ngau Tau Kok Station          .➔  啟匯Harbourside HQ

啟匯Harbourside HQ  ➔  牛頭角站 Ngau Tau Kok Station        .



紅字表示27或28座小巴，其他則為60或65座大巴
27-seat or 28-seat buses are marked in red, while the remaining buses are 60-seat or 65-seat.

所有路線時間僅供參考，實際可能因交通情況而有所調整
Shuttle bus service schedules may change without prior notice due to actual traffic conditions.

本服務僅限持有有效穿梭巴士通行證之「啟匯」租戶員工使用；登車前必須出示通行證，否則本中心職員有權拒絕登車。
The shuttle bus service is strictly for staff of Harbourside HQ tenants who present the valid shuttle bus pass. 
Boarding may be denied if the bus pass is not presented prior to boarding.

遺失或損壞需繳付港幣100元行政費以補領新證
Lost or damaged passes require HK$100 replacement fee.

牛頭角 NGAU TAU KOK

B2

從牛頭角站 B2 出口穿過隧道，沿牛頭角道步行至穿梭巴士候車處。
Exit B2 of Ngau Tau Kok Station, pass through the tunnel, and walk along Ngau Tau Kok Road to reach the 
Shuttle Bus Station.



60或65座大巴
60-seat or 65-seat buses.

所有路線時間僅供參考，實際可能因交通情況而有所調整
Shuttle bus service schedules may change without prior notice due to actual traffic conditions.

本服務僅限持有有效穿梭巴士通行證之「啟匯」租戶員工使用；登車前必須出示通行證，否則本中心職員有權拒絕登車。
The shuttle bus service is strictly for staff of Harbourside HQ tenants who present the valid shuttle bus pass. 
Boarding may be denied if the bus pass is not presented prior to boarding.

遺失或損壞需繳付港幣100元行政費以補領新證
Lost or damaged passes require HK$100 replacement fee.

紅磡 HUNG HOM
紅磡站 Hung Hom Station          .➔  啟匯Harbourside HQ

星期一至五 Monday - Friday

08:05 08:15 08:25 08:35 08:40 08:45

啟匯Harbourside HQ  ➔  紅磡站 Hung Hom Station        .

星期一至五 Monday - Friday

17:45 17:55

18:05 18:10 18:15 18:20 18:35 18:50

19:05

從紅磡站 C2 出口(往置富都會方向)橫過斑馬線，向右轉至穿梭巴士候車處。
Exit B2 of Hung Hom Station (towards Fortune Metropolis), cross the zebra crossing, and turn right to reach the 
Shuttle Bus Station.

C2



紅字表示27或28座小巴，其他則為60或65座大巴
27-seat or 28-seat buses are marked in red, while the remaining buses are 60-seat or 65-seat.

所有路線時間僅供參考，實際可能因交通情況而有所調整
Shuttle bus service schedules may change without prior notice due to actual traffic conditions.

本服務僅限持有有效穿梭巴士通行證之「啟匯」租戶員工使用；登車前必須出示通行證，否則本中心職員有權拒絕登車。
The shuttle bus service is strictly for staff of Harbourside HQ tenants who present the valid shuttle bus pass. 
Boarding may be denied if the bus pass is not presented prior to boarding.

遺失或損壞需繳付港幣100元行政費以補領新證
Lost or damaged passes require HK$100 replacement fee.

啟德 KAI TAK
啟德站 Kai Tak Station          .➔  啟匯Harbourside HQ

星期一至五 Monday - Friday

08:15 08:30 08:40

13:45

14:00

啟匯Harbourside HQ  ➔  啟德站 Kai Tak Station        .

星期一至五 Monday - Friday

12:30 12:45

17:40

18:10 18:30

從啟德站 C 出口(AIRSIDE)沿沐元街步行至穿梭巴士候車處。
Exit C of Kai Tak Station (AIRSIDE), walk along Muk Yuen Street to reach the Shuttle Bus Station.

AIRSIDE

C



60或65座大巴
60-seat or 65-seat buses.

所有路線時間僅供參考，實際可能因交通情況而有所調整
Shuttle bus service schedules may change without prior notice due to actual traffic conditions.

本服務僅限持有有效穿梭巴士通行證之「啟匯」租戶員工使用；登車前必須出示通行證，否則本中心職員有權拒絕登車。
The shuttle bus service is strictly for staff of Harbourside HQ tenants who present the valid shuttle bus pass. 
Boarding may be denied if the bus pass is not presented prior to boarding.

遺失或損壞需繳付港幣100元行政費以補領新證
Lost or damaged passes require HK$100 replacement fee.

宏泰道 WANG TAI ROAD
啟匯Harbourside HQ  ➔  宏泰道Wan Tai Road

星期一至五 Monday - Friday

12:20 12:30 12:35 12:45 12:50 12:55

13:05 13:10 13:20

13:30 - 14:10 (以循環班次行走Circular trips)

宏泰道Wan Tai Road  ➔  啟匯Harbourside HQ

星期一至五 Monday - Friday

12:30 - 13:20 (以循環班次行走Circular trips)

13:30 13:40 13:45 13:55

14:00 14:10 14:20

從 MegaBox 沿常怡道步行，再左轉宏泰道至穿梭巴士候車處。
Walk along Sheung Yee Road from MegaBox, then turn left onto Wan Tai Road to reach the Shuttle Bus Station.

MegaBox

Manhattan 
Place

Enterprise 
Square Three
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